
  
 
 
 
 
Zápis z jednání KMČ č. 19 Pavlovičky 
Ze dne 12.9.2011.  konané v kanceláři Staving s.r.o.  Pavlovická 20/43 v 17,30 hod 

 
 

Přítomni:   ,Ing. Opletal Aleš, Smyčka Z. , Vyroubalová B., Reichová M. 
 
Omluveni: Čáslava D., Ing. Opletal Jos. 
 
 Program jednání: 

  
1. Kontrola zápisu z minulé schůze konané dne 8.8.2011.  
2. Kanalizace Luční. 
3. Stavební úpravy v ulici Pavlovická 
4. Návrh realizace investic 
5. Různé   

         
     Ad  2) K jednání komise se dostavil pan Jiří Tuška ve věci havarijního stavu kanalizace 
                 v Luční ulici. Předseda prověří na MMO  jak v této věci postupovat, aby byla 
                  provedena urychlená oprava kanalizace.                          
 
    Ad  3)  Stavební úpravy v ulici Pavlovická probíhají v souladu s termíny, které jsou uvedeny v 
                 tiskové zprávě vydané SMOl před zahájením prací. Vliv úprav na dopravní situaci bude 
                 možno hodnotit až po celkovém dokončení prací.           
 
  Ad   4)   KMČ předala dne 31.8.2011 investičnímu odboru návrh realizace investic na rok 2012. 
                 Původní požadavky byly rozšířeny o vypracování PD rekonstrukce vozovky v ulici 
                 Sladovní v úseku od T.S.Bohemia po přejezd ČD. 
. 
                                        
    Ad   5)  Různé: - Komisi kontaktovala hlídka MP vedená strážníkem Kulvajtem. Byla projednávána 
                                situace u přechodu ke škole, kde i po provedených úpravách dochází k průjezdu 
                                 některých vozidel na červenou. Bylo by vhodné po nějakou dobu hlídkovat u  
                                 přechodu před zahájením vyučování. 
                              - Komise obdržela od MMO rozhodnutí o prodloužení platnosti stavebního 
                                 povolení pro rekonstrukci komunikace a inženýrských sítí v ulici Za školou. 
                              - Komise prověří možnost opravy poškozené vozovky na Chválkovické ulici v 
                                prosto křižovatky s Železniční.  
 
 
                              
               schůze ukončena  v 18:45 hod. 
                zapsal :  Čáslava Dušan 

 
 
 
 


